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PROTOKOL ROZPRAWY ADMINISTRACy}NEJ DOTYC~CEJ, WYDANIA DECYZJI 

o SRODOWISKOWYCH UWARUNKOWANIACH DLA PRZEDSIIlWZIIlCIA 

POLEGAJACEGO NA "BUDOWIE INSTALACJI FOTOWOLTAICZNEJ 0 MOCY DO 1MW 

WRAZ Z INFRASTRUKTUM TOWARZYS~CA, NA DZIALCE 26/2, POLOZONEJ 

W OBRIlBIE LUTOMIERZYN". 

UczestniczClcy w rozprawie: 

L Przedstawiciele Urz~du Gminy Baboszewo: 

- W6jt Gminy Baboszewo - Bogdan Janusz Pietruszewski 

- Sekretarz Gminy Baboszewo KierujClCY RozprawCl - Wojciech Wolder 

- Adwokat - Maciej Pawlikowski 

- Zast~pca Kierownika Referatu Planowania Przestrzennego, Gospodarki 

Nieruchomosciami i Odpadami Komunalnymi, Ochrony Srodowiska i 

Rolnictwa - Paulina Dobrzyftska 

- Pracownik UG Baboszewo - Adrianna Swierkocka 

II. Strony post~powania: 

1. . Prezes ZarzCldu firmy Energia Bukowsko Sp. z o. o. 

legitymujClcy si~ dowodem osobistym nr . PESEL ' 

Wezwanie dor~czono prawidlowo. Strona stawila si~. 

2. . Soltys wsi Lutomierzyn, legitymujClca si~ dowodem osobistym 

3. 

4. 

"ESEL Wezwanie dor~czono prawidlowo. Strona 

stawila si~ . 

dowodem osobistym nr 

prawidlowo. Strona stawila si~ . 

mieszkaniec wsi Lutomierzyn, legitymujClca si~ 

, PESEL: . Wezwanie dor~czono 

mieszkaniec wsi Lutomierzyn, legitymujClca si~ 

dowodem osobistym nr 

prawidlowo. Strona stawila si~. 

PESEL: .Wezwanie dor~czono 



• Zawieszenie na tablicach ogloszen w miejscowosci Lutomierzyn w dniach -

20.08.2021 r - 03.09.2021 r .. 

Infonnacja poprzez obwieszczenie zostala skutecznie dorE)czona wszystkim 

stronom postE)powania. 

NastE)pnie Kieruj1!cy rozpraw~ przedstawil program rozprawy; skladaj~cy siE) z punktow: 

1) Zapoznanie uczestnikow rozprawy z procedur~ administracyjn~ wydawania 

decyzji 0 srodowiskowych uwarunkowaniach oraz 0 obecnym etapie 

prowadzonego postE)powania. 

2) Prezentacja przez lnwestora planowanego przedsiE)wziE)cia. 

3) Dyskusja ze spoleczenstwem - moiliwose zglaszania zapytan, wnoszenia uwag 

i zastrzeien przez uczestnikow wraz z udzielaniem na biei1!co odpowiedzi 

lnwestora i pozostaIych uczestnikow. 

4) Zakonczenie rozprawy. 

Ponadto, Kieruj~cy rozpraw1! poinfonnowal i pouczyl zgromadzonych 0 tym, ie: 

1) Kaidemu uczestnikowi rozprawy przysluguje prawo zadawania pytan, 

wnoszenia uwag i zastrzeien. W celu wpisania do protokolu osoby i tresci 

wypowiedzi naleiy podae swoje dane osobowe. Kolejnose zgloszen i udzielenie 

glosu odbywa siE) za posrednictwem Kieruj~cego rozpraw~. 

2) Rozprawa nie rozstrzyga 0 realizacji inwestycji, jest elementem postE)powania 

administracyjnego i sluiy zagwarantowaniu dobrej komunikacji spoleczenstwa 

z organami administracyjni publicznej i inwestorem. 

3) Uczestnikom rozprawy przysluguje prawo do wniesienia sprostowan, zmian 

lub uzupelnien co do protokolu. 

4) Za niewlasciwe zachowanie podczas rozprawy, uczestnicy rozprawy mog1! bye 

po uprzednim ostrzeieniu wydalone z miejsca rozprawy przez Kieruj~cego 

rozpraw~ oraz ukarane grzywn~. (art. 96 Kpa). 

5) Rozprawa administracyjna jest jednym z dowodow, ktory bE)dzie brany pod 

uwagE) przy rozstrzygniE)ciu sprawy decyzj1! administracyjn~. 

6) Protokol rozprawy zostanie 0publikowany na stronie BlP UrzE)du Gminy 

Baboszewo. 

NastE)pnie Kieruj~cy szczegolowo opisal przebieg postE)powania (Zal~cznik nr 2 do 

protokolu rozprawy). 



si~ odbywalo za pomOCq wykaszarki. Moc z farmy wyprowadzana b~dzie podziemnq liniq 

kablowq do najblizszej linti sredniego napi~cia. Opisal rowniez inne parametry 

techniczne inwestycji oraz aspekty dotyczqce ochrony srodowiska. 

Pan Wojt zadal kilka pytan dotyczqcych rozbieznosci co do tego co powiedzial Prezes a 

co znajduje si~ w Karcie Informacyjnej Przedsi~wzi~cia (zwana dalej KIP). 

Pan poinformowal ze rozbieznosci dotyczq jedynie przypadku gdy farma 

stanie si~ agrofotowoltaikq, a dane zawarte w KIP Sq standardowe dla kazdej farmy 

fotowoltaicznej. Uwaza rowniez, ze ze wzgl~du na stan i klas~ gleby; farma nie stanie si~ 

agrofotowoltaikq. Do KIP zostanie wniesiona korekta w postaci wykreslenia mozlwiosci 

pojawienia si~ agrofotowoltaiki na terenie dzialki nr 26/2 w miejscowosci Lutomierzyn. 

AD. 3. 

Kierujqcy rozpraWq poprosil uczestnikow rozprawy 0 zadawanie pytaiJ.. 

Osoba zadajqca pytanie - : 

1. W jaki sposob inwestycja b~dzie znaCZqCO oddzialywala na srodowisko ? W 

obwieszczeniu jest napisane ze jest to przedsi~wzi~cie mogqce oddzialywac na 

srodowisko. 

Odp. 

Jest to opis inwestycji wynikajqcy z obszaru na jakim b~dzie realizowana inwestycja. 

Inwestycja b~dzie na obszarze powyzej 1 ha w zwiqzku z tym i zgodnie z 

rozporzqdzeniem ministra inwestycja jest zaliczona do przedsi~wzi~c mogqc:ych 

potencjalnie oddzialywac na srodowisko. 

2. Co si~ stanie z panelami po 25 latach? 

Odp. 

Staramy si~ aby dzialaly jak najdluzej, do 30 roku pracy. Modele rozwiqzania Sq dwa: 

wymieniane na nowe panele a stare oddane albo Sq poddawane recyklingowi. Te ktore 

Sq wymienione, zostanq oddane komus, komu slabsza praca paneli nie b~dzie 

przeszkadzala. Panele uszkodzone b~dq poddawane recyklingowi. 

Osoba zadajqca pytanie: -

1. Jakajest odleglosc inwestycji od mojego ogrodzenia? 

Odp. 



Kieruj'lcy rozpraw'l, Pan Wojciech Wolder poinformowal zgrornadzonych, ze program 

rozprawy zostal wyczerpany. Nie rna wiE)cej osob zglaszaj'lcych siE) do dyskusji oraz 

poinformowal, ze po odczytaniu protokolu rnozna wniesc uwagi. Protokol bE)dzie stanowil 

material dowodowy w przedrniotowej sprawie. Na podstawie zebranych rnaterialow 

zostanie wydana decyzja 0 srodowiskowych uwarunkowaniach. 

Zarz'ldzono 15 rninutow'l przerwE). 

Uwagi: 

BRAKUWAG. 

Kornentarz na koniec: 

Pani . 

BE)dzierny walczyc 0 to, aby farma nie powstala na naszyrn terenie. 

Pan : 

Rozurnierny Panstwa obawy i troski. Jestesrny glownie za ekologi'l, nie tylko za zyskiern. 

Powiedzialern 0 utrudnieniach i ze bE)dzierny siE) starali aby byIy jak najrnniejsze . 

Surniennie odpowiadalern na Panstwa pytania. Kontakt do nas jest dostE)pny. Jestesrny 

otwarci na wszelki kontakt. 

Pan 

Prawda leZy posrodku. Przyjrnuje wszystkie za i przeciw. Dbarn 0 dobro naszych 

rnieszkancow. A rnoze jest rnozliwosc inwestycji na innej dzialce a nie tu, gdzie w okolicy 

jest tyle zabudowac. Czy chcieliby Panstwo rnieszkac obok takiej farmy? Miejrny na 

uwadze nawet jeden dorn. Kazdy rna dzieci i wi'lze z dzialk'l jakies plany. Moze 

pojezdzijrny po naszej gminie i wybierzmy inne dzialki gdzie bE)dzie mozliwe 

zrealizowanie inwestycji bez problemu. 

Pan 

Jestesmy otwarci na Pans twa sugestie odnosnie wyboru innych dzialek. 

Pan Wojt: 

Mamy dzialkE) po wysypisku srnieci, 1,4 ha. PrzedstawiE) Radzie Gmiuy Baboszewo tak'l 

propozycjE) i wtedy bE)dzie mozna ustalic dalsze kroki. 

Pan 

Jestesmy otwarci na kazd'l mozliwosc. 

RozprawE) zakonczono 0 godz.: 13:40 



Na tym protokol zakonczono, odczytano i podpisano. 

Paulina Dobrzyilska - Protokolant 
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Wojciech Wolder - Kierujqcy Rozprawq 
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Za/qcznik nr 1 do protoko/u rozprawy 

LISTA OBECN05CI 

Imi~ i nazwisko Podpis 


